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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Épül az M6, de milyen áron?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

A Budapestet Pécsen keresztül az országhatárral összeköt ő M6 autópálya építése alapvető
érdeke a szekszárdiaknak, illetve az egész Dél – Dunántúl lakosságának . Persze talán
szerencsésebb lett volna 2010-re befejezni a beruházást, hiszen napjainkban gyakorlatila g
lehetetlen elérni Pécsre, amely abban az évben Európa Kulturális F ővárosa lesz .

Még nehezebben fog elkészülni, ha feketén dolgoznak a munkások a nagyberuházáson. Lassul
az építkezés, ahogy mindennaposakká vállnak a csalásokról szóló hírek .

Kérdezem tehát Öntő l :

1. Terveznek-e összefogó intézkedést az esetre ?
2. Hogyan próbálják elejét venni a további csalásoknak?
3. Milyen szankciók várhatnak az állami milliárdokat szabálytalanul, az államo t

megkárosító módon elköltő cégekre?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2008 . december 19 .

Braun Márton
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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